
ЗАПИСНИК   

СА ДВАДЕСЕТ ЧЕТВРТЕ РЕДОВНЕ     СЕДНИЦЕ СКУПШТИНЕ 

ОПШТИНЕ БОСИЛЕГРАД 

 

 Седница је одржана 20.12.2019. године, у великој сали за седнице у згради Општинске управе  општине 

Босилеград,  са почетком у 12.00 сати. 

Седницу је, у складу са чланом 97. Пословника Скупштине отворио и њоме председавао, Славчо 

Владимиров,  председник Скупштине oпштине Босилеград. 

  Поред одборника седници Скупштине су присуствовали: Саша Миланов, заменик председника Скупштине,   

Владимир Захаријев, председник општине;  Иван Јорданов, заменик председника општине; Стефан Стојков,  

помоћник председника општине; Миодраг Јакимов,  начелник Општинске управе; чланови Општинског већа: Даниел 

Зарев и Раде Александров;  Смиљка Митова, саветник за буџет и финансије; Владимир Стојнев, саветник за послове 

правне правне помоћи; Микца Василев саветник за екологију и заштиту животне средине; Василка Александрова, 

Благајник у Општинској управи; Ивица Сотиров, саветник за послове утврђивања наплате и контроле локалних 

јавних прихода; Живко Стоилков, самостални стручни сарадник на пословима урбанизма и грађевине; Снежана 

Стојилковић, саветник за имовинско правна питања;  Страшко Апостолов директор Јавног предузећа „Грађевинско 

земљиште и путеве општине Босилеград“; Предраг Ђорђевић, директор Центра за социјални рад; Предраг Трајков, 

директор Јавног предузећа „Услуга“; Рада Ђорђевић, директор ЈП ветеринарска амбуланта „Босилеград“ и Петар 

Рангелов, новинар Братства. 

 Секретар Скупштине  је извршла прозивку. Председник Скупштине је константовао да је на почетку 

седнице присутано 24   одборника и да постоји кворум за рад и одлучивање.  

 Председавајући,  председник Скупштине,  је потом обавестио одборнике да      им je  уз позив за данашњу 

седницу Скупштине достављен    записник   са  23. редовне седнице, ради усвајања. Питао је одборнике да ли има 

примедаба на записникe.  

 Пошто се нико није јавио за реч, Скупштина је  са  по 23 гласова за, усвојила записник са    23. редовне 

седнице од 07.11.2019. годинe.   

 Председник Скупштине, је затим  обавестио одборнике да им је предлог дневног реда са одговарајућим 

материјалом достављен уз позив за седницу и  да је Општинско веће  доставило предлог за допуну   Дневног реда 

XXIV редовне седнице Скупштине општуне Босилеград заказане за 20.12.2019. године, и то:  

 

1. Предлог одлуке о субвенцијама приватним предузећима за обављање локалног линијског превоза на 

територији општине Босилеград, 

2. Предлог одлуке о накнади за заштиту и унапређивање животне средине општине Босилеград,  

 и да овај предлог буде разматран  као 4. тачка 

          предложеног  Дневног реда, а да досадашње тачке од 4. 

          до 34. постану тачке од 5. до 35.  

3. Предлог решења о давању сагласности на Предлог правилника о раду Јавног предузећа Грађевинско 

земљиште и путеве општине Босилеград“, 

4. Предлог решења о давању сагласности на Предлог програма рада са Предлогом финансијског плана 

Установе Центар културе  „Босилеград“ за 2020. годину, 

5. Предлог решења о давању сагласности на Предлог програма рада са Предлогом финансијског плана 

Народне библиотеке „Христо Ботев“  Босилеград за 2020. годину, 

6. Предлог решења о давању сагласности на  на финансијски план Општинског правобранилаштва   за 2020.  

годину,  

7. Предлог одлуке о допуни Одлуке о остваривању права на социјалну заштиту о чијем се обезбеђењу стара 

општина Босилеград,   

 
8. Тачка 12. предложеног Дневног реда, односно сада тачка 13. Дневног редa мења се и гласи:  

13. Предлог решења о давању сагласности-потврђивању  Предлога обједињеног финансијског  плана  

Спортског савеза општине Босилеград  за 2020. годину. 

  

 Скупштина је са 19 гласова  за прихватила предлог Општинског већа за допуну Дневног реда.   

 Председавајући је предложио да се споји расправа по 3. и 4. тачки дневног реда,  од 5.  до 7. тачке дневног 

реда, од 17. до 21. тачке дневног реда; од 23. до 31. тачке дневног реда  и по  37. и 38.  тачки дневног реда. 

  Скупштина је, са 22 гласова за,   прихватила предлог за спајање расправе по наведеним тачкама.  

 Пошто више није било предлога за измену или допуну дневног реда,  Скупштина је са 20 глaсова  за, 

утврдила за данашњу седницу, следећи 

 

Дневни ред: 

 

1. Усвајање записника са 23. седнице Скупштине,  

2. Предлог социјалног програма за 2020. годину,  

3. Предлог oдлуке о усвајању  Програма заштите животне средине општине Босилреград за период 2019-2029. године,  

4. Предлог одлуке о накнади за заштиту и унапређивање животне средине општине Босилеград, 

5. Предлог oдлуке о првој измени и допуни Плана генералне регулације Босилеграда,  

6. Предлог одлуке о стављању ван снаге  Одлуке о измену и допуни Одлуке о изради прве измене и допуне Плана 

генералне регулације Босилеграда, 

7. Предлог одлуке о изради Друге измене и допуне Плана генералне регулације Босилеграда,   

8. Предлог одлуке о измени и допуни Одлуке  локалним комуналним таксама,  

9. Предлог одлуке о боравишној такси на територији општине Босилеград,  

10. Предлог одлуке о образовању Савета за здравље општине Босилеград, 

11.  Предлог одлуке о oдобравању реализације пројеката,  

12. Предлиг решења о давању претходне  сагласности на Правилник о раду ЈП за комуналије и услуге „Услуга“  

Босилеград, 

13. Предлог решења о давању сагласности- потврђивању Програма рада са обједињеним финансијским планом 

Спортског савеза општине Босилеград за 2020. годину,  



14. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног предузећа  Ветеринарска амбуланта „Босилеград” 

за 2020. годину и Посебни програм  коришћењa средстава из буџета општине Босилеград-субвенција за 2020. годину,  

15. Предлог решења o давању сагласности на Програм пословањe ЈП „Услуга“  Босилеград за 2020. годину, са пројекцијом 

за 2021. и 2022. годину   са посебним планом и  програмом  коришћења буџетских средстава,   

16. Предлог  решења  o давању сагласности на Програм пословањe Јавног предузећа „Грађевинско земљиште и путеви 

општине Босилеград“ за 2020. годину, са пројекцијом за 2021. и 2022. годину, 

17. Предлог решења о давању сагласности на   Финансијски план  Општинске управе општине Босилеград за 2020. годину, 

18. Предлог решења о давању сагласности на   Финансијски план Општинског већа општине Босилеград за 2020. годину, 

19. Предлог решења о давању сагласности на   Финансијски план председника општине Босилеград за 2020. годину, 

20. Предлог решења о давању сагласности на   финансијски план Службе за интерну ревизију  за 2020.  годину, 

21. Предлог решења о усвајању  Финансијског плана  Скупштине општине Босилеград за 2020. годину, 

22. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о кредитном задужењу ЈП за комуналије и услуге „Услуга“  

Босилеград, 

23. Предлог решења о давању сагласности на III измену Финансијског плана Општинске управе општине Босилеград за 

2019. годину, 

24. Предлог решења о давању сагласности на II измену  Финансијског  плана Општинског већа општине Босилеград за 

2019. годину,  

25.  Предлог решења о давању сагласности на II измену Финансијског плана председника општине Босилеград за 2019. 

годину 

26. Предлог решења о усвајању II измене Финансијског плана Скупштине општине Босилеград за 2019. годину, 

27. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о трећој измени Финансијског  плана Предшколске установе „Дечја 

радост“  Босилеград за 2019. годину,  

28. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о  II измени Финансијског  плана за финансијска средства из буџета 

општине Босилеград Гимназије у Босилеграду за 2019. годину,    

29. Предлог решења о давању сагласности нa другу измену и допуну  Фунансијског плана   Народне библиотеке „Христо 

Ботев“ за 2019. годину, 

30. Предлог решења о давању сагласности нa Одлуку о трећој   измени и допуни Финансијског   плана  Установе Центар 

културе  „Босилеград“ за 2019. годину, 

31. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о трећој измени и допуни  Финансијског план Основне школе 

„Георги Димитров“  у Босилеграду за 2019. годину, 

32. Предлог  решења  o давању сагласности на Решење   о усвајању  Деветомесечног  извештаја о извршењу Одлуке о  

буџета општине Босилеград за 2019. годину,  

33. Предлог одлуке о V ребалансу буџета општине Босилеград за 2019. годину,  

34. Предлог одлуке о буџету општине Босилеград за 2020. годину, 

35. Предлог одлуке о субвенцијама приватним предузећима за обављање локалног линијског превоза на територији 

општине Босилеград, 

36. Предлог решења о давању сагласности на Предлог правилника о раду Јавног предузећа Грађевинско земљиште 

и путеве општине Босилеград“, 

37. Предлог решења о давању сагласности на Предлог програма рада са Предлогом финансијског плана Установе 

Центар културе  „Босилеград“ за 2020. годину, 

38. Предлог решења о давању сагласности на Предлог програма рада са Предлогом финансијског плана Народне 

библиотеке „Христо Ботев“  Босилеград за 2020. годину, 

39. Предлог решења о давању сагласности на  на финансијски план Општинског правобранилаштва   за 2020.  

годину. 

40. Предлог одлуке о допунама  Одлуке о остваривању права на социјалну заштиту о чијем се обезбеђењу стара 

општина Босилеград,    

41. Питања и предлози. 

 

РАД ПО ПОЈЕДИНИМ ТАЧКАМА ДНЕВНОГ РЕДА 

 

ДРУГА ТАЧКА: Предлог социјалног програма за 2020. годину 

             Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси уводно излагање по овој  тачки 

дневног реда.  

  Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, председник Скупштине је 

отворио расправу. 

  Пошто у расправи  није било учесника, Скупштина је са 20 гласова за, донела   

Социјалног програма за 2020. годину. 

 

ТРЕЋА И ЧЕТВРТА ТАЧКА: 3. Предлог oдлуке о усвајању  Програма заштите животне средине општине 

Босилреград за период 2019-2029. године, 4. Предлог одлуке о накнади за заштиту и унапређивање животне средине 

општине Босилеград 

 Уводно излагање по овим  тачкама дневног реда поднео   је Микица Василов:- 

Што се тиче Пограма заштита животне средине општине Босилеград за период од 2019 до 2029.  године,  који треба 

сада да се усвоји на овој седници то је законска обавеза по Закону о заштити животне средине  По члану 68. Закона  

свака локална самоуправа мора да има овај стратешки документ у коме се описује тренутно стање,  са свим 

програмским активностима којима  ћемо  се бавити  наредном периоду. Овај десетогодишњи програм имају сасвим 

мало општина у  Србији. Што се тиче самог програма у њему је обухваћена 2020. година и надаље које ће 

активности да испуњавамо. Сами сте упознати  са тим да је сада је најактуелнија  тема заштита животне средине, 

која  изискује највише средстава. Прошле године донет је Закон о коришћењу јавних добара којим су  локланим  

самоуправама   укинути приходи које смо могли да не наплаћујемо. У 2019. години имали смо приходе од  један 

милион динара. Нисмо могли да направимо неке активности како би се могле видети. Са овим програмом смо 

обухватили све где ће да тражимо од државе како би се финансирале одређене пројекте. Пре месец дана имали смо 

састанак са помоћником Министра заштите животне средине у Врању где смо представили све пројекте које имамо,  

почев од пројекта за отпадне воде . Имамо израђен пројекат за  станицу за пречишћавање  отпадних  вода. Сви 

пројекти достављени су електронски и пре недељу дана ми се јавио помочник Министра где су ушли у разматрање 

свих пројеката. Треба нека кинеска фирма 4Ц да се позове  како би реализовали пројекти. Обавеза је сваке локалане 

самоуправе да овај програм донесе. Доставили један пројекат за санацију  и рекултивацију депоније. Ми тај пројекат 



неможемо  да га реализујемо, јер ми смо сврстани у регионалну депонију која треба да буде у Врању. По самом 

плану  регионалне депоније,  Босилеград је сврстан да треба да има трансфер станицу где ће отпад да се сакупља на 

недељнoм нивоу и врши ће се селективно разврставање и одвожење  на регионалну депонију у Врању. 

  Уредба  за унапређење животне средине коју је Влада РС донела и која је   објављена  6. децембра 2019. 

године, јуче је промењена и то члан 4. где стоји  да  свако физичко лице плаћа еколошку таксу од 1.200,оо динара. 

Сада је промењен и  остаје само да се наплаћује само  правним  лицима  и ту су износима који су  дефинисни у 12 

категорија где имамо који су високи загађивачи, средњи загађивачи и разврстано је да ли је то велико предузеће или 

мало. Скала је два милиона за велике загађиваче па до пет хиљада за продавницу која је регистрована као правно 

лице. Ми примењујемо Уредбу која је донела Влада Републике Србије од 24.  децембар се примењује. 

 Председник Скупштине је отворио расправу. 

 За реч се јавила Невенка Костадинова:- Животна сердина је једна од најважнијих тема. Немамо право да се 

односимо тако према животној средини из разлог што је то  нешто што остављамо  нашим  поколењима. Главни 

загађивачи у Босилеграду су загађивачи воде ваздуха и земљиште. 

 Друга потенцијална опасност за  животну средину су мини хидроелектране. Трећи загађивач ваздуха у 

Босилеграду је депонија, која је велики проблем где требају велики капацитети,  средства и финансије. Најлонске 

кесе  свакодневно се дистрибуирају свуда. Предлажем да се донесе Одлука да се најлонске  кесе избаце из употребе 

и да се замене са биоразградивим.  

 За реч се јавио Микица Василев:- Вршена су испитивања за руднике и сви показатељи до сада нису 

превишле граничне вредности загађења. Што се тиче депоније,  могу да кажем да је ограђена што  је Министарство 

финансирало и да има много депонија који се налазе на самим  улазима у  градовима.  

 За реч се јавио председник општине,  Владимир Захаријев:- Што се тиче рудника Микица је све образложио 

и чекамо реакцију државе. Исто важи и за минихидроелектране.  Ми смо потражили да заштитимо слив Лисинске 

реке уколико нам  дозволе. Што се тиче депоније део смо   државног  планау и у вези тога  где смо били на састанаку 

са Зораном  Михајловић. Идеја је да се смеће из Босилеград сакупља и вози за Врање. 

 За реч се јавила  Дивна Велинова:-Ја сам двадесет година у Босилеграду и по улицама је велика прашина.  

 За реч се јавио  Микица Василев:-Ја сам  мало пре рекао,  што се тиче рудника Караманица и Грот,  у  

надлежности  је  Републичке инспекције и што се тиче отпадних вода и свих  сагласности и дозвола за отварање 

рудника  ми као локална самоуправа не дајемо. Значи да  је то у  надлежности Министатрства.  

 Пошто се нико више  није јавио за реч, Скупштина је: 

 - са 20 гласова  за,  донела Одлуку о усвајању  Програма заштите животне 

             средине општине Босилреград за период 2019-2029. године 

 - са 20 гласова  за,  донела Одлуку  о накнади за заштиту и унапређивање 

             животне средине општине Босилеград 

 

ПЕТА ДО СЕДМА ТАЧКА: 5. Предлог oдлуке о првој измени и допуни Плана генералне регулације Босилеграда, 6. 

Предлог одлуке о стављању ван снаге Одлуке о измену и допуни Одлуке о изради прве измене и допуне Плана 

генералне регулације Босилеграда, 7. Предлог одлуке о изради Друге измене и допуне Плана генералне регулације 

Босилеграда 

 Уводно излагање по овим  тачкама дневног реда поднео   је Живко Стоилков:- 

Почели смо пре годину и по дана, Скупштина је донела  Одлуку о изради прве измене и допуне плана генералне 

регулације. То се ради на иницијативу Општинског већа и Друштва пензионера, ради се о  о три измене. Једна је 

била да се споји улица изнад стадиона, друга измена је била Изворштица, индустријска зона, за   потребе неких 

инвеститора за производњу пољопривредних производа и стакленика и да се промени регулациона линија код 

колективне зграде, где смештен Дом пензионера,  да се грађевинска линија повуче на регулациону линију, јер су 

тражили да се изврши доградња објекта. Процедура је  била доста  сложена,  по закону морало је прво да се   одабере 

обрађивач,  ту је представник Домита. Након тога  је урађен нацрт,   био је рани јавни увид,  Комисија за планове је 

усвојила то,  онда је ишао прави јавни увид и Комисија за планове у којој су  два члана из Министарства и четири 

члана из Општине. Чланови су  усагласили су све ставове и одобрили  да се може донети Одлука о изради. То је 

завршено и данас се Скупштини  предложе да се донесе та Одлука као прва измени плана. Материјал сте добили 

мало са закашњењем данас, јер је Комисија прекјуче заседала и док смо све то припремили. 

 Због извесних потреба које су се јавиле у току ове године,  МЗ Босилеград и МЗ Рајчиловци тражили су  да 

се ураде и неке друге измене. Међутим постоји један процедурални проблем. Потребно је  да се прва измена  заврши, 

да се усвоји, да би се кренуло са другом изменом. Сећате се прошле године да смо поред ових три измена донели 

предлог да се врши измена за изградњу гараже и радионице за транспортно предузеће Тасе Турс и верски објекат у 

Изворштици. Међутим пошто нисмо то завршили,   другом  Одлуком   укидамо ту Одлуку за та два случајева и 

пребацујемо их у  Одлуку о изради Друге измене и допуне Плана генералне регулације Босилеграда. 

 Израда друге измене и допуне Плана генералне регулације Босилеграда је  на иницијативу МЗ Рајчиловци и 

МЗ Босилеград,  Општинско Веће је поднело иницијативу, а  разлог је   боља саобраћајна повезаност и решавање 

инфраструктурних проблема грађана,  да се омогући прилаз до објекта,  да може да се спроведе канализација, 

водовод, улична расвета и ово је та почетна Одлука о изради. Онда следи избор обрађивача, нацрт, јавни увид. Један 

од разлога што доносимо ову Одлуку  сада је  да би могли да  конкуришемо  код Министарства за средства. Ми смо 

добили пола средстава сада,  пoшто ову одлуку Скупштина усваји,  од Министарства  грађевине. Наредне године 

отвара се нови конкурс тако да рачунамо да ћемо добити средства и за ову Одлуку. 

 Пут према Белуту и Извору где је раскрсница на једно 100 метара према Босилеграду предлаже се да се 

просече једна улица која ће да се повеже са  улицом која  је асфалтирана тако да се омогући свим тим објектима који 

су ту да добију своје прилазе и да се извуче канализациона мрежа. Пожарни пут је ван План генералне регулације. 

Наредна измена је Параловски пут. Прва кривина да се повеже са улазом Електродистрибуције.  Улица која  је 

повезана са индсутријском зоном треба да се усагласи плански документ јер је померена у општинском месту и да се 

не одузимају парцеле од грађана. Предлог је и да  се улица изнад Кобоса и Храста,  укине. Има потребe да Кнез 

петрол направи и бензинску  пумпу.  Предлаже  се један простор на новој улици на кружном току према Магурци. 

 Председник Скупштине је отворио расправу. 

  Пошто у расправи  није било учесника, Скупштина је: 

 - са 21 гласом  за,  донела Одлуку о првој измени и допуни Плана генералне 

             регулације Босилеграда, 

 - са 21 гласом  за,  донела Одлуку  о стављању ван снаге Одлуке о измену и 

             допуни Одлуке о изради прве измене и допуне Плана генералне регулације 

             Босилеграда, 



 - са 21 гласом  за,  донела Одлуку о изради Друге измене и допуне Плана 

             генералне регулације Босилеграда 

 

ОСМА ТАЧКА: Предлог одлуке о измени и допуни Одлуке  локалним комуналним таксама 

 Уводно излагање по овој  тачки дневног реда поднео   је Ивица Сотиров:-Према подацима Републичког 

завода за статистику предлажемо Одлуку о измени и допуни Одлуке о комуналним  таксама. Комуналне таксе су 

претрпеле битне промене 2012. године када је донет Закон о финансирању локалне самоуправе којим су многи 

тарифни бројеви и многе комуналне таксе избрисане из самог закона, а фирмарина која је до тада била и висина која 

је одређивала без максималног лимита уређена је на начин што је висина комуналне таксе за истицање фирме 

прописана према величини правног лица тако да су они обвезници који су нису прелазили годишњи приход од 50 

милиона динара нису плаћали ову таксу. Они који су прелазили 50 милиона, а свсрстана су у средња правна лица,  

мала правна лица и предузетници плаћали су две просечне зараде, три просечне зараде су плаћала велика правна 

лица. За посебне делатности које је држава прописала као  делатности од посебног значаја прописан је максимални 

износ до десет просечних зарада на подручју општине Босилеград за период јануар- август године која предходи и 

годину за коју се утврђује и наплаћује такса. Пре доношења ове Одлуке одржали смо јавну расправу дали смо 

средства информисања у роковима предвиђеним закон одговарајући нацрт Одлуке исте смо и објавиле на сајту 

општине Босилеград 09.12.2019. године. Одржали смо и јавну расправу на којој су  заинтересовани представници 

правних лица,  грађана изнели нека своја виђења и мишљења. Комунална такса има три тарифна броја,   један је 

фирмарина где имамо око двадесет претпланика плаћања,  пола од њих су организационе јединице великих правних 

лица. Одлука  дотиче и грађане дотиче, а тиче   таксе за  регистрацију моторних возила. 

 Председник Скупштине је, затим  отворио расправу. 

 За реч се јавио  Славчо Миланов:-Интересује ме да ли  су сви привредни субјекти  који обављају делатност 

на територији општине Босилеград,  истакли фирму. 

У самој Одлуци извршена је измена у висини и начину обрачуна само за субјекте који се баве са дистрибуција и 

производњом  електричне енергије.Интересује ме да ли  су Одлуком  обухвачени и произвођачи  соларне енергије. 

 За реч се јавио Ивица Сотиров:- Произвођачи хидроелектричне енергије су обухвачени чаном 2.  Предлога 

ове Одлуке док у члану 1.  стоји у Одлуци о комуналним таксама на свим местима у табели бр.538 замењује се 

речима десет просечних зарада. Овде је само извршено усклађивањење за постоеће хидроелектране. Што се тиче 

истицања фирме ми смо имали дуги низ година управне поступке врло деликатне по том питању, јер је истакнута 

фирма била формално правни услов за реализацију и наплату ове таксе. Управни суд је заузео став да сваки субјекат  

мора имати истакнуту фирму на простору даби  плаћао ову таксу. То су покушавали да користе многи обвезници  

брисањем имена како би избегли плачање таксе. Привредни субјекти не морају на свим објектима да имају 

истакнуту фирму. 

 Пошто није било више учесника у расправи, Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке  

и Скупштина је, са 19 гласа за донела Одлуку о измени и допуни Одлуке  локалним комуналним таксама. 

 

ДЕВЕТА ТАЧКА: Предлог одлуке о боравишној такси на територији општине Босилеград 

 Уводно излагање по овој  тачки дневног реда поднео   је Ивица Сотиров:- Одлука о боравишној такси 

предложена је као резултат усклађивања текста  који регулишу ову материју  са Законом о угоститељству. 

Претходно Одлука базирала се на Закону о туризму.  Пре је Закон о туризму регулисао утврђивање,  контролу  и 

наплату боравишне таксе. Сада је надлежност за наплаћивање,  утврђивање,  контрола  наплате боравишне таксе 

дефинисана  Законом угоститељству,  Уредбом  о највишем и најнижем износу боравишне таксе према категоријама 

туристичких места и Уредбом  о највишем износу боравишних такси за физичка лица која пружају услуге смештаја, 

домаће радиности у сеоском туристичком домачинству. Овом Одлуком о боравишној такси  задражали смо 

постојећи износ од 60 динара за правна лица која пружају услуге смештајау  угоститељским  објектима  тај износ 

плаћали си и до сада неколико привних субјеката. Контролу плачања вршио је туристички инспектор. Не постоји 

уплата од стране једног правног лица.  Допис којим смо преко  пореске администрације упутили Туристичкој 

инспекцији која је извршила контролу и накнадно су уплаћена средства по основу боравишне таксе. Сада је предмет 

пребачен на локалну администрацију пореској инспекцији у оквиру ове службе. Доношење решења физичким 

лицима које обављају ову делатност као регистровану  пре доношења решења. Потребно је да Општине формира 

комисију која ће донети решење физичким лицима које пружају угоститељску делатност, смештај и остало. 

 Председник Скупштине је отворио расправу. 

 За реч се јавио Славчо Миланов:- Да ли су смештени соларни произвођаћи у тарифне бројеве. Корисник 

смешатаја је дужан да плати таксу лицу  које га је сместило. Обвезник мора да буде лице, које самостално обавља 

делатност -услугу смештаја. Да ли локална самоуправа даје решења о  категоризацији  и да ли  се даје на основу 

захтева или не. Интересује ме ко ће вршити контролу  оних  лица која нису пријављена као привредни субјекти, а 

издају лежаје,  собе, куће, где врше смештај одређених лица. 

 За реч се јавио  Ивица Сотиров:- Боравишну таксу лица из члана 4.  ове Одлуке не плаћају. Све што је у 

Одлуци  садржано наведено је и у Закону. Лица која не плаћају,  која су ослобођена то су деца до седме године 

старости,  лица упућена на лечење итд. Они достављају потврду лицу које их прима. Износ од 1.000 динара је 

фиксиран Уредбом. Комисија изилази и доноси решење. Општина формира комисију на захтев физичког лица, која  

донеси решење о категоризацији објекта. Уколико он не пријави онда би се вршила инспекцијска контрола. 

 За реч се јавио Славчо Миланов који је предложио да се измени члан 2. Одлуке,тако да боравишну таксу 

плаћа корисник који изван свог места пребивалишта користи услуге смештаја. Обвезник боравишне таксе треба да 

буде  правно или физичко лице које пружа услуге смештаја.    

 Представник предлагача је прихватио предлог.   

 Предсеник Скупштине је, затим закључио расправу.  

 Скупштина је,  са 22  гласа за усвојила   предлог за измену члана 2. Одлуке о боравишној такси на 

територији општине Босилеград.   

 Председник Скупштине је, ставио на гласање предлог одлуке и Скупштина је, са 21 гласом за, донела Одлуку о 

боравишној такси на територији општине Босилеград. 

 

ДЕСЕТА ТАЧКА: Предлог одлуке о образовању Савета за здравље општине Босилеград 

 Уводно излагање по овој  тачки дневног реда поднела је Снежана Стојилковић:- Одлука о оснивању савета за 

здравље је законска обавеза односно Законом  о здраљу пацијената и Законом  о јавном здрављу предвиђена је обавеза 

једина целокалне   самоуправе да образују  савет за здравље. Предвиђен је и састав самог савета. У савет за здравље 

треба да буде представника локалне самоуправе предсатавник из удружења грађана из реда пацијената,  представник 



здравствене Установе са подручја локалне самоуправе и представник РФЗО: Према предлогу Одлуке предложен је  по 

један представник из реда локлане самоуправе а закон предвиђа да мора да буду најмање један, а могу да буду и више 

представника. 

 Председник Скупштине је отворио расправу. 

 За реч се јавио Славчо Миланов:- Мој је предлог је да лекар буде председник тавник Савета.  

 За реч се јавио Владимир Захаријев: Консултирали смо се са надлежним  Министарством и рекли су нам да 

председник и заменик треба да су дипломирани правници. 

 За реч се јавила Невенка Костадинова:- Предлажем да  Савет разматра и приговоре о повреде појединачних 

права послодаваца из разлога што врло често долази до злоупотребе боловања. У приватном  сектору,  то се врло често 

сусреће. Предлажем уколико Закон дозвољава је  сарадња између  приватног   сектора  и Савета који се сада формира. 

 За реч се јавио Владимир Захаријев:- За боловања постоји другостепена комисија тако да ми не можемо  о томе 

да одлучујемо. 

 По закљученој расправи, Скупштина је са 21 гласом за, донела Одлуку о образовању Савета за здравље 

општине Босилеград.  

 

ЈЕДАНАЕСТА ТАЧКА: Предлог одлуке о oдобравању реализације пројеката 

              Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси уводно излагање по овој  тачки 

дневног реда.  

 Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, председник Скупштине је 

отворио расправу. 

  Пошто у расправи  није било учесника, Скупштина је са 21 гласом за, донела Oдлуку о oдобравању 

реализације пројеката. 

 

ДВАНАЕСТА ТАЧКА: Предлиг решења о давању претходне  сагласности на Правилник о раду ЈП за комуналије и 

услуге „Услуга“ Босилеград 

               Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси уводно излагање по овој  тачки 

дневног реда.  

 Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, председник Скупштине је 

отворио расправу. 

 За реч се јавио Славчо Миланов:-У више наврата сам критиковао Услугу, а сада хоћу да похвалим Услугу. Како 

је регулисан прековремени рад радницима који су радили прековремено на пројекту Рода вода.  

 За реч се јавио Предраг Трајков:- Правилник о раду  односи се на повећање топлог оброка, регреса и уређена су  

права која припадају радницима. Радници имају сва права које им припадају по Закону о раду и Закону  о комуналним 

делатностима. 

 Рода вода је пројекат који  радимо уназад десет година. Свим радницима је исплаћена одређена надокнада. Рок  

завршетка пројекат Рода Вода је 30.09.2020. године. У моменту је завршено око 4. километра и 50 метара. 

Испоштоваћемо рок и завршићемо пројекат на време. 

 За реч се јавио Владимир Захаријев:- Прве две фазе пројекта Рода Вода радили смо са државом Србијом. 

Нисмо имали могућност да бирамо извођаће радова и да расписујемо тендере. Направили смо пројекат,  конкурисали 

смо према Европи која нам је дала 150.000 еура.  

 Пошто се нико више  није јавио за реч, Скупштина је са 21 гласом за донела Решење о давању претходне  

сагласности на Правилник о раду ЈП за комуналије и услуге „Услуга“ Босилеград. 

 

ТРИНАЕСТА ТАЧКА: Предлог решења о давању сагласности- потврђивању Програма рада са обједињеним 

финансијским планом Спортског савеза општине Босилеград за 2020. годину 

Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси уводно излагање по овој  

тачки дневног реда.  

Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, председник Скупштине је 

отворио расправу. 

  Пошто у расправи  није било учесника, Скупштина је са 21 гласом за, донела Решење о давању 

сагласности- потврђивању Програма рада са обједињеним финансијским планом Спортског савеза општине 

Босилеград за 2020. годину 

 

ЧЕТРНАЕСТА ТАЧКА: Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног предузећа  

Ветеринарска амбуланта „Босилеград” за 2020. годину и Посебни програм  коришћењa средстава из буџета општине 

Босилеград-субвенција за 2020. годину 

Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси уводно излагање по овој  

тачки дневног реда.  

Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, председник Скупштине је 

отворио расправу. 

За реч се јавио Славчо Миланов:Имам једно питање да поставим директору Ветеринарске амбуланте.  

Зашто нема редовне вакцинације паса,  сваке године. 

За реч се јавила  директор ЈП Ветеринарске амбуланта „Босилеград“,  Рада Ђорђевић:-Вакцинација паса се 

спроводи сваке године, управо сада смо ангажовани на вакцинацији паса. Од понедељка преглед дивљих свиња од 

трихинелозе, вршиће Ветеринарски институт у Нишу. 

За реч се јавио Владимир Захаријев,  председник општине Босилеград:-Од 100% финансирања дошли смо 

до 40%. Борили смо се  да ЈП Ветеринарска амбуланта од државе добија велике субвенције. Ловачко удружење 

Сокол и општина, заједно, су платили апарат за преглед трихинелозе дивљих животиња. Потписан је споразум да се 

преглед на трихинелозу код   дивљих животиња  врши бесплатно. 

За реч се јавио Владимир Захаријев:-Захваљујем што сте дошли за директора ЈП ветреринарске амбуланте и 

што смо заједно са Вама направили ветеринарску амбуланту за пимер. Ја сам био посланик 2006.  године. 

Ветринарска амбуланта је  сада за пример.  

По закључаној расправи, Скупштина је са 21 гласом за, донела Решење о давању сагласности на Програм 

пословања Јавног предузећа  Ветеринарска амбуланта „Босилеград” за 2020. годину и Посебни програм  коришћењa 

средстава из буџета општине Босилеград-субвенција за 2020. годину.  

 



ПЕТНАЕСТА ТАЧКА: Предлог решења o давању сагласности на Програм пословањe ЈП „Услуга“  Босилеград за 

2020. годину, са пројекцијом за 2021. и 2022. годину   са посебним планом и  програмом  коришћења буџетских 

средстава 

Уводно излагање по овој тачки дневног реада поднео Предраг Трајков, директор ЈП „Услуга“:- Програм је  

јуће разматран од стране  Општинског веће желим да изнесем на 31 - расподела добити, собзиром да ове године није 

прецизиран проценат од стране општине Босилеград у који проценат да се подели остварена добит,  код нас стоји 

10% да се врати оснивачу, а 90% задржава Услуга. Собзиром да је у Одлуци о буџету за 2019.  годину стји 50% на 

50%. Тако да се  Одлука мења  у том смислу и неће  да стоји 10% и 90%. 

За реч се јавио Славчо Миланов:- Предлажем, ако је могуће, да 100% добити  остане  Услузи.  

За реч се јавила Смиљка Митов:-У самој Одлуци о буџету видећете да стоји клаузула, ако Јавно предузеће 

улаже у инвестиције онда може сва средства да употреби. Прво се покрива губитак, а затим инвестиција. 

Пошто се више нико није јавио за реч, Скупштина је са 21 гласом за донела Решење o давању сагласности 

на Програм пословањe ЈП „Услуга“  Босилеград за 2020. годину, са пројекцијом за 2021. и 2022. годину   са 

посебним планом и  програмом  коришћења буџетских средстава. 

 

ШЕСТНАЕСТА ТАЧКА: Предлог  решења  o давању сагласности на Програм пословањe Јавног предузећа 

„Грађевинско земљиште и путеви општине Босилеград“ за 2020. годину, са пројекцијом за 2021. и 2022. годину 

Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси уводно излагање по овој  

тачки дневног реда.  

Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, председник Скупштине је 

отворио расправу. 

За реч се јавио Славчо Миланов:-Похваљујем Дирекцију. 

За реч се јавио Владимир Захаријев:-Проејкат око улагања за  улице, које се раде сада  је предвиђао око 11 

милиона динара. Затим смо проширили пројекат и сада је вредност пројркта око 20 милиона динара. Идеја је била да 

се направе више улица као у Србији. Сада се припрема и индустријска зона бр.2 према Изворштици.  

Председник Скупштине је, пошто више није било учесника у расправи, ставио на гласање предлог одлуке.  

 Скупштина је,  затим са 20 гласова за, донела  Решење  o давању сагласности на Програм пословањe Јавног 

предузећа „Грађевинско земљиште и путеви општине Босилеград“ за 2020. годину, са пројекцијом за 2021. и 2022. 

Годину. 

 

СЕДАМНАЕСТА ДО ДВАДЕСЕТ ПРВА ТАЧКА: 17. Предлог решења о давању сагласности на   Финансијски план  

Општинске управе општине Босилеград за 2020. годину, 18. Предлог решења о давању сагласности на   Финансијски план 

Општинског већа општине Босилеград за 2020. годину, 19. Предлог решења о давању сагласности на   Финансијски план 

председника општине Босилеград за 2020. годину, 20. Предлог решења о давању сагласности на   финансијски план Службе 

за интерну ревизију  за 2020.  годину, 21. Предлог решења о усвајању  Финансијског плана  Скупштине општине 

Босилеград за 2020. годину 

             Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси уводно излагање по овим   

тачкама  дневног реда.  

  Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, председник Скупштине је 

отворио расправу. 

Пошто у расправи  није било учесника, Скупштина је: 

- са 20 гласова за, донела Решење о давању сагласности на   Финансијски план  Општинске управе 

општине Босилеград за 2020. годину 

- са 20 гласова за, донела Решење о давању сагласности на   Финансијски план Општинског већа 

општине Босилеград за 2020. годину 

- са 20 гласова за, донела Решење о давању сагласности на   Финансијски план председника општине 

Босилеград за 2020. годину 

- са 20 гласова за, донела Решење о давању сагласности на   финансијски план Службе за интерну 

ревизију  за 2020.  Годину 

- са 20 гласова за, донела Решење о усвајању  Финансијског плана  Скупштине општине Босилеград за 

2020. годину 

 

ДВАДЕСЕТ ДРУГА ТАЧКА: Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о кредитном задужењу ЈП за 

комуналије и услуге „Услуга“  Босилеград 

Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси уводно излагање по овој  

тачки дневног реда.  

Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, председник Скупштине је 

отворио расправу. 

  Пошто у расправи  није било учесника, Скупштина је са 20 гласова за, донела Решење о давању 

сагласности на Одлуку о кредитном задужењу ЈП за комуналије и услуге „Услуга“  Босилеград 

 

ДВАДЕСЕТ ТРЕЋА  ДО ТРИДЕСЕТ ПРВА ТАЧКА: 23.Предлог решења о давању сагласности на III измену 

Финансијског плана Општинске управе општине Босилеград за 2019. годину, 24. Предлог решења о давању сагласности 

на II измену  Финансијског  плана Општинског већа општине Босилеград за 2019. годину, 25. Предлог решења о давању 

сагласности на II измену Финансијског плана председника општине Босилеград за 2019. годину, 26. Предлог решења о 

усвајању II измене Финансијског плана Скупштине општине Босилеград за 2019. годину, 27. Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о трећој измени Финансијског  плана Предшколске установе „Дечја радост“  Босилеград за 2019. 

годину, 28. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о  II измени Финансијског  плана за финансијска средства из 

буџета општине Босилеград Гимназије у Босилеграду за 2019. годину, 29. Предлог решења о давању сагласности нa другу 

измену и допуну  Фунансијског плана   Народне библиотеке „Христо Ботев“ за 2019. годину, 30. Предлог решења о 

давању сагласности нa Одлуку о трећој   измени и допуни Финансијског   плана  Установе Центар културе  „Босилеград“ 

за 2019. годину, 31. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о трећој измени и допуни  Финансијског план 

Основне школе „Георги Димитров“  у Босилеграду за 2019. годину 

          Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси уводно излагање по овим   

тачкама  дневног реда.  

  Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, председник Скупштине је 

отворио расправу. 



Пошто у расправи  није било учесника, Скупштина је: 

- са 20 гласова за, донела Решење о давању сагласности на III измену Финансијског плана Општинске 

управе општине Босилеград за 2019. годину 

- са 20 гласова за, донела Решење о давању сагласности на II измену  Финансијског  плана Општинског 

већа општине Босилеград за 2019. годину 

- са 20 гласова за, донела Решење о давању сагласности на II измену Финансијског плана председника 

општине Босилеград за 2019. годину 

- са 20 гласова за, донела Решење о усвајању II измене Финансијског плана Скупштине општине 

Босилеград за 2019. годину 

- са 20 гласова за, донела Решењео давању сагласности на Одлуку о трећој измени Финансијског  плана 

Предшколске установе „Дечја радост“  Босилеград за 2019. годину 

- са 20 гласова за, донела Решење о давању сагласности на Одлуку о  II измени Финансијског  плана за 

финансијска средства из буџета општине Босилеград Гимназије у Босилеграду за 2019. годину 

- са 20 гласова за, донела Решење о давању сагласности нa другу измену и допуну  Фунансијског плана   

Народне библиотеке „Христо Ботев“ за 2019. годину 

- са 20 гласова за, донела Решење о давању сагласности нa Одлуку о трећој   измени и допуни 

Финансијског   плана  Установе Центар културе  „Босилеград“ за 2019. Годину 

- са 20 гласова за, донела Решење о давању сагласности на Одлуку о трећој измени и допуни  Финансијског 

план Основне школе „Георги Димитров“  у Босилеграду за 2019. годину 

 

ТРИДЕСЕТ ДРУГА ТАЧКА: Предлог  решења  o давању сагласности на Решење   о усвајању  Деветомесечног  

извештаја о извршењу Одлуке о  буџета општине Босилеград за 2019. годину 

Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси уводно излагање по овој  

тачки дневног реда.  

Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, председник Скупштине је 

отворио расправу. 

За реч се јавио Славчо Миланов: -Интересује ме сопствена средства колко новца је планирано и колико су 

извршена. Имајући у виду капиталне пројекте, почетна средства су обезбеђена,  пола су завршени,  неби сада 

набрајао објекат по објекат. Ове године радила је Дирекција око чишћење пута у Доњој Љубати, али није све урађено 

како треба. 

За реч се јавила Светлана Владимирова:-Активности у   МЗ Доња Љубата. Ове године смо радили путеве у 

свим махалама Клађе, Гаштевица, Стамболинци, Кози Дол до Брзаци. Широки Дол смо радили, сада се завршава 

имамо проблем са машинама. Поднети су захтеви за пробијање пута, постоји  комисија која то одобри. Остао је један 

захтев који је за Доњу Љубату,  према селу,  место се зове Столева Орница. И ту ће да се ради око 3 до 4 дана. Треба 

да се загради гробље у Доњој  Љубати,  жица је купљена. Треба да се поправи сала Дома културе у Доњој Љубати. 

Поднет је захтев до грађевинске инспекције за један део сале, јер прети опаснот да кров  падне. Захтев је поднет 1. 

фебруара 2019. Године,  Евтим Карађов је изашао на лицу места октобра месеца тако да чекамо одговор од 

грађевинске инспекције. 

За реч се јавио Владимир Захаријев:-Одговорно тврдим да су путеви   урађени ове године по селима. Што 

се тиче моста у Доњој  Љубати,  ми смо спремни да га урадимо још сутра. 

За реч се јавила Светлана Владимирова:-Захваљујем се директору Центра  за социјални рад,  Предрагу 

Ђорђевићу,  помогао нам је да направимо кров  Кирету и Славки  и Милету из махале Шуглевци.  

Пошто више није било учесника у расправи, председник Скупштине је ставио на гласање предлог решења и 

Скупштина је са  20 гласова за донела Решење  o давању сагласности на Решење   о усвајању  Деветомесечног  

извештаја о извршењу Одлуке о  буџета општине Босилеград за 2019. годину. 

 

ТРИДЕСЕТ ТРЕЋА ТАЧКА: Предлог одлуке о V ребалансу буџета општине Босилеград за 2019. годину 

Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси уводно излагање по овој  

тачки дневног реда.  

Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, председник Скупштине је 

отворио расправу. 

  Пошто у расправи  није било учесника, Скупштина је са 20 гласова за, донела 

Одлуку о V ребалансу буџета општине Босилеград за 2019. Годину. 

 

ТРИДЕСЕТ ЧЕТВРТА ТАЧКА: Предлог одлуке о буџету општине Босилеград за 2020. годину 

Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси уводно излагање по овој  

тачки дневног реда.  

Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, председник Скупштине је 

отворио расправу. 

За реч се јавила Невенка Костадинова:-Слажем се да је обиман материјал.  

За реч се јавио Владимир Захаријев:-Сваки буџет изискује инструкције од Министарства. Јуче је заседала 

Комисја на којој су изнете све чињенице. На јавној расправи био је присутан и Војислав Божилов тако ко је хтео 

могао је да дође и да чује шта га интересује у вези материјала  о буџету. 

За реч се јавио Славчо Миланов:- Желео бих да известилац појасни сопствене приходе, колко је  планирано 

у односу на прошлогодишње,  да ли има повећања и смањења и који капитални пројекти су планирани како би се 

завршили у 2020. години. 

За реч се јавила Смиљка Митов:-Исти износ је, 721 милион 952 119 динара од чега ови приходи се састоје 

од  пренетих  неутрошених  стредстава из предходне године у износу од девет милиона 43о хиљада 917 динара исти 

се састоје од већ започетих  пројеката,  а средства су обезбеђена на рачуну. Иста ће бити утрошена у наредној години 

ако се  испоставе одређене ситуације за извршене услуге и обављене послове. Следећи извор средстава су  наменски 

трансфери из Републике који су предвиђени за реализацију капиталних пројеката у 2020. години и они износе 126 

милиона 731 хиљада 655 динара. Сопствени приходи буџетских корисника,  кажемо да корисници немају сопствене 

приходе,  то су само Установ Центар културе и Народна библиотека Христо Ботев. Предшколској установи 

сопствени приходи су укинути. Сопствени приходи буџета у 2020.  години су планирани од стране предлога  ових 

корисника на нивоу прошлогодишњег плана,  нема никаквог повећања. Сопствени приходи су били извршени  33%  

од укупно планиране вредности. У овој години   планиран је  завршетак већ планираних пројекта и реализација 



нових пројеката који су од битног значаја за путну инфраструктуру и за комуналне делатности. У 2020. години 

планирана је за реализација 47 пројеката. Поседујемо планска докумета за пројекте који су у овој години планирани.  

Председник Скупштине је, пошто није било више учесника у расправи,  ставио на гласање  Предлог одлуке  

и Скупштина је са 20 гласа и 1 уздржан донела Одлуку о буџету општине Босилеград за 2020. годину. 

 

ТРИДЕСЕТ ПЕТА ТАЧКА: Предлог одлуке о субвенцијама приватним предузећима за обављање локалног 

линијског превоза на територији општине Босилеград 

Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси уводно излагање по овој  

тачки дневног реда.  

Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, председник Скупштине је 

отворио расправу. 

  Пошто у расправи  није било учесника, Скупштина је са 20 гласова за, донела 

Одлуку о субвенцијама приватним предузећима за обављање локалног линијског превоза на територији општине 

Босилеград. 

 

ТРИДЕСЕТ ШЕТА ТАЧКА: Предлог решења о давању сагласности на Предлог правилника о раду Јавног предузећа 

Грађевинско земљиште и путеве општине Босилеград“ 

Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси уводно излагање по овој  

тачки дневног реда.  

Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, председник Скупштине је 

отворио расправу. 

  Пошто у расправи  није било учесника, Скупштина је са 20 гласова за, донела Решење о давању 

сагласности на Предлог правилника о раду Јавног предузећа Грађевинско земљиште и путеве општине Босилеград“. 

 

ТРИДЕСЕТ СЕДМА И  ТРИДЕСЕТ ОСМА ТАЧКА: 37. Предлог решења о давању сагласности на Предлог програма 

рада са Предлогом финансијског плана Установе Центар културе  „Босилеград“ за 2020. годину, 38. Предлог решења 

о давању сагласности на Предлог програма рада са Предлогом финансијског плана Народне библиотеке „Христо 

Ботев“  Босилеград за 2020. годину 

Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси уводно излагање по овој  

тачки дневног реда.  

Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, председник Скупштине је 

отворио расправу. 

  Пошто у расправи  није било учесника, Скупштина је: 

- са 20 гласова за, донела Решење о давању сагласности на Предлог програма рада са Предлогом 

финансијског плана Установе Центар културе  „Босилеград“ за 2020. годину 

- са 20 гласова за, донела Решење о давању сагласности на Предлог програма рада са Предлогом 

финансијског плана Народне библиотеке „Христо Ботев“  Босилеград за 2020. годину 

 

ТРИДЕСЕТ ДЕВЕТА ТАЧКА: Предлог решења о давању сагласности на  на финансијски план Општинског 

правобранилаштва   за 2020.  годину 

Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси уводно излагање по овој  

тачки дневног реда.  

Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, председник Скупштине је 

отворио расправу. 

  Пошто у расправи  није било учесника, Скупштина је са 20 гласова за, донела Решење о давању 

сагласности на  на финансијски план Општинског правобранилаштва   за 2020.  Годину. 

 

ЧЕТРДЕСЕТА ТАЧКА: Предлог одлуке о допунама  Одлуке о остваривању права на социјалну заштиту о чијем се 

обезбеђењу стара општина Босилеград 

Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси уводно излагање по овој  

тачки дневног реда.  

Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, председник Скупштине је 

отворио расправу. 

  Пошто у расправи  није било учесника, Скупштина је са 20 гласова за, донела одлуке о допунама  Одлуку о 

остваривању права на социјалну заштиту о чијем се обезбеђењу стара општина Босилеград 

 

ЧЕТРДЕСЕТ ПРВА ТАЧКА: Питања и предлози. 

За реч се јавио Стефан Стојков:-Ми смо се изборили да те две фабрике, Кобос и Чарапара,  остану у  

општинском власништву. 

За реч се јавио Владимир Захаријев:-Инвеститор Кентаур није био задовољан  производњом,  по папирима 

смо видели. Међутим у разговору са радницима дошли смо до закључка да то није истина. Покушаћемо да доведемо 

другог инвеститора. Направљена је нова процена ДП Напредка на  52 милиона. Ради се и спортска хала Та два 

пројекта биће завршена. 

Држава је променила Закон о здравству по коме  се директор бира од стране државе. Дом здравља остаје 

самосталан. Добили смо ултра звук, на захтев општине,  који не постоји све до Ниша. Ускоро ће доћи и сонда за 

срце. Захваљујем се и радницима Спортског Савеза. 

Председник Скупштине Славчо Владимиров је затим, с обзиром да је дневни ред за данашњу седницу 

исцрпљен, закључио двадесет четврту   редовну  седницу Скупштине у 16  сати. 

 

Цео ток седнице Скупштине је снимљен.   

 

     ЗАПИСНИЧАР                                                                                                                                         ПРЕДСЕДНИК 

                                                                                                                                                                  Скупштине општине  

                                                                                                                                                                            Босилеград 

                                                                                                                                                                   Славчо Владимиров 

 

Оверачи записника 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 


